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Porządek  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej Nr 3/06 w dniu  21 marca  2006 
r. – godz. 10 o0 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady . 
3. Przeciwdziałanie bezrobociu na terenie gminy Ustka. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Wiesław Kurowski  – 
Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy  cały skład  Komisji .  

 

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w porządek 
obrad .  
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  przyjęła w/w 
porządek obrad . 
 
 

 
Ad. 1.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia.  
 

Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski poddał pod 
głosowanie 
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Protokół Nr 2/2006 z dnia 02 stycznia  200 6 r wraz z protokołem 

kontroli Gminnej Biblioteki Publicznej w Objeździe 
 

  
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jedn ogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 2/2006  bez uwag.  
 
 
 

Ad. 2.  Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 
obrady Rady  

 
 

- proj. uchwały w spr. zatwierdzenia „Planu Rozwoju 
Sołectwa Niestkowo” 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
proj. uchwały. 

 
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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- proj. uchwały w spr. przystąpienia Gminy Ustka do 
Fundacji pod nazwą „Partnerstwo Dorzecza Słupi” 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Sekretarz Gminy 
- omówiła w/w proj. uchwały 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
proj. u chwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. upamiętnienia Ŝycia i osiągnięć 
Pana Romana Zuba.  

 
 

 
Przewodni czący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
proj. uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
 

- proj. uchwały o zmianie uchwały Nr VI/40/95 Rady 
Gminy Ustka z dnia 16 maja 1995 r w sprawie 
zabezpieczenia kredytu w kwocie 2.000.000 zł 
zaciągniętego w Banku Ochrony Środowiska S.A. w 
Koszalinie.  

 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
proj. uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
- proj. uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu  gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w 
budŜecie gminy na 2006 r. 

 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
-  omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem,  
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
proj. uchwały. 
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Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 

Ad. 3. Przeciwdziałanie bezrobociu na terenie gminy Ustka. 
 
 
 Paweł Kądziela Kierownik Urzędu Pracy w Ustce 
 - przedstawił informację dot. stanu bezrobocia na terenie gminy 

Ustka w roku 2005 zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść w/w informacji. 
 
 
 
Ad. 4.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
 

1. Podanie Pani /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o 

dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ w spr. 
zatrudnienia  w charakterze inkasenta poboru opłaty 
targowej w m. Rowy. 
Odpowiedź Pani Skarbnik w przedmiocie sprawy. 
 

2. Informacja o zastosowanych umorzeniach 
wierzytelności, do których nie stosuje się przepisów – 
Ordynacja podatkowa za 2005 rok. 
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3. Placówka StraŜy Granicznej w Ustce  dot. sprawozdanie 
z działalności za 2005 r  

 
4. Telewizja POLSAT S.A.  w spr. wyjaśnień w zakresie 

sprostowania materiału telewizyjnego 
 
 
  Członek Komisji Bernard Lipczyński 

 - w informacjach międzysesyjnych i na Komisjach uzyskaliśmy   
informację , Ŝe gmina odstępuje od umowy budowy kanalizacji 

sanitarnej w Zaleskich. 18 listopada i Firma WALDEX miała 
opuścić teren budowy.  21 grudnia 2003 r  podpisano Aneks na 

dalsze wykonanie  kanalizacji. 8 grudnia 2003 r Gmina otrzymała 

decyzję na budowę kanalizacji sanitarnej w Zaleskich. Pytam, po co 
było odstąpienie od umowy jeŜeli Gmina dalej kontynuowała 

zadanie , które nie było ujęte w uchwale budŜetowej na 2004 r. 
Aneks dot. innego zezwolenia na budowę. 
 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- w uchwale budŜetowej nie ma wyszczególnionego kaŜdego 
zadania. Była to kontynuacja zadania rozpoczętego w 2003 r. Dane 

dot. budŜetu 2003 r były uchwalone zanim ja objęłam stanowisko 
Skarbnika. W związku z tym, Ŝe inwestycja była rozpoczęta w 

grudniu 2003 r moim obowiązkiem było zakończyć tę inwestycję. 

Ja nie jestem kierownikiem jednostki i ja nie zawieram umów i ich 
nie wypowiadam. Ja tylko parafuję, Ŝe mam w budŜecie środki na 
zadanie.. Jest opinia Radcy Prawnego, Ŝe umowa jest zgodna z 

prawem i ja ją podpisałam i miałam środki w budŜecie na ten cel. 

Nie otrzymuję zezwoleń na budowę przy podpisaniu umowy, 

dostałam umowę, która wg opinii Radcy Prawnego była zgodna z 

prawem. O rodzaju wydatku decyduje organ wykonawczy tj. Wójt. 
Kontrola NIK nie wykazała Ŝadnych nieprawidłowości co do 

wydatków w budŜecie gmina za 2004 r. Wydatki zostały wykonane 

na podstawie środków zaplanowanych  w budŜecie ogółem – 
wodociągi i kanalizacja.  
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji 

o godz. 12 00 
 zamknął obrady Komisji. 

 
 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

       
GraŜyna Frankiewicz               WIESŁAW  KUROWSKI 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


